004788

Buggy

Picture Description?)

A silhouetted figure pushes a stroller along a waterfront promenade under a vast sky.
Analysis?)

This photograph captures a serene yet melancholic scene. A lone figure, silhouetted against a brightly lit,
expansive sky, pushes a stroller along a bridge or walkway. The horizon is marked by a soft, atmospheric
band of color, suggesting either dawn or dusk. A solitary lamppost stands tall, adding to the sense of
isolation. The image's stark contrast and minimalist composition evoke a feeling of quiet contemplation
and the ephemeral nature of time.
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Picture Data

004788 - Buggy

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 10/2016 10/2016 02/2017
Width Height Bits/Color
Original Size 5012 px 5012 px 16
Ratio ca. 1 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —
Title (German) Buggy

Remarks
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      A silhouetted figure pushes a stroller along a waterfront promenade under a vast sky.
    
    
      Eine silhouettierte Figur schiebt einen Kinderwagen entlang einer Uferpromenade unter einem weiten Himmel.
    
    
      This photograph captures a serene yet melancholic scene. A lone figure, silhouetted against a brightly lit, expansive sky, pushes a stroller along a bridge or walkway. The horizon is marked by a soft, atmospheric band of color, suggesting either dawn or dusk. A solitary lamppost stands tall, adding to the sense of isolation. The image's stark contrast and minimalist composition evoke a feeling of quiet contemplation and the ephemeral nature of time.
    
    
      Diese Fotografie fängt eine heitere, aber melancholische Szene ein. Eine einzelne Gestalt, als Silhouette vor einem hell erleuchteten, weiten Himmel, schiebt einen Kinderwagen entlang einer Brücke oder eines Gehwegs. Der Horizont ist durch ein weiches, atmosphärisches Farbband gekennzeichnet, das entweder Morgen- oder Abenddämmerung vermuten lässt. Ein einsamer Laternenpfahl steht hoch aufgerichtet und verstärkt das Gefühl der Isolation. Der starke Kontrast und die minimalistische Komposition der Fotografie rufen ein Gefühl der stillen Kontemplation und der Vergänglichkeit der Zeit hervor.
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